
Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 1. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 78
Ministeren har i artiklen ”Forskere skyder central rapport om parallelsamfund ned”, som
bragt på Altinget.dk den 11. april 2019, udtalt, at der helt klart er nogen, der bevidst søger
en afsondring fra resten af samfundet. Hvad bygger ministeren disse antagelser på? Og
mener ministeren, at det er forsvarligt at smide familier ud af deres hjem og ind i en utryg
fremtid alene på baggrund af antagelser og mavefornemmelser, når adskillige forskere
har fastslået, at der ikke findes parallelsamfund eller ghettoer i Danmark, herunder med
henvisning til bl.a. førnævnte artikel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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